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Hallituksen kokous 30/2023

Aika: 25.10.2023, klo 14.15

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, A106

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (sihteeri)

Elias Pitkänen (puheenjohtaja)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 14.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Anni ja Allan.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Tuomas ilmoittaa eväät saapuessaan paikalle.

Eetu ilmoitti, että hän ja Allan toivat Itävallasta ja Saksasta tuliaisina chocolate balls eli

Mozartin kiveksiä.

Palattiin kohdasta 6.

Tuomas ilmoitti, että evääksi onmandariineja, dominoita, ale-pullavaa, limppaa ja sipsejä.

Siirryttiin kohtaan 7.



6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Inkeri: [Elias luki kuulumiset Inkerin äänen ollessa kadonnut.] Omakin ääni jäi

Pieksämäelle ja jäljellä vain blues. Ääni onmennyt joka päivä vaan huonommaksi niin

koitan tänään vältellä puhumista, siksi Elias puheenjohtaa tänään.Marathonin jäljiltä

kurkku on kipeä, silmät vieläkin huonona, muttamuuten ihan ok olo. Uhkaavasti näyttää

siltä, että droppaanmun viimesenkin kurssin, koskamulla tulee ensilumien ja kertauksen

takia siitä viisi (5) poissaoloa, kunmaksimi on kolme (3). Ja siinä on joku 10 h hommaa

viikossa, niin ei jaksaisi. Mutta, iso vaalihype, ihanaa ku haette! <3

Inka saapui kokoukseen ajassa 14.18.

Inka:Unskin pitkämeni tosi hyvin, mutta oli tosi tosi kylmä. Jatkoilla oltiin väsyneitä ja

lähettiin ajoissa nukkumaan. Tänään oli hajottava assarointi, monta vuoroa putkeen

aamulla. Kuppa voisi loppua.

Allan:V*ttu. Mara.. v*ttu. Oli hieno excursioreissu. Hauskaa ja hyvää ja kivaa ja arwokas

tunnelma oli myös reissulla. Pitää ensi vuonnamuistaa, että toinen päivä on ihan hirveä,

jos ekana päivänä vetää ihan v*tusti. Toisena päivänä oli vakavia käynnistysongelmia.

Kolmas päivä lähti ihan hyvin, eikä tullut marathoninjälkeistä darraa. Sunnuntaina teki

oikeita asioita, kävi oikein kaupassa. Tänään on keskiviikko. Mikä v*ttu oli maanantai. No,

eilen oli tiistai. Ennen sitä oli torstai, ei kunmaanantai. Eilen?! Oli Unski joo. Muutenkin

vähän hassua. Ei tullut kylmä, kun piti jumpata ja ajaa autoa. Tänään työvuoro Dipolin

approilla ei oikein inspiroi. Mitäs huomenna tehdään? Ei tiedä vielä, sen näkee sitten. Siitä

lisää ensi kokouksessa.

Tuomas saapui kokoukseen ajassa 14.20.

Kerttu:Marathon oli kokemus, ihan positiivinen sellainen. Poistui sunnuntaina kotoaan

optikolle ja tilasi silmälasit. Ihan sellaista.

Markku: PitäämennäDipolin Appron kartanvaihtopisteelle töihin. Kertoi, että Allan sai

paljon nakkeja koska ei ilmoittanut itse työvuorojaan Exceliin. Ääni alkaa palautumaan,

mutta työvuoro saattaa hidastaa parantumista. ISMA:n palautus vielä kesken. Kuppa voisi

loppua. Luulee joka aamu tulevansa kipeäksi, muttei tulekaan. Löysi aamulla uuden

mustelman, joka tuli eilisestä leikkijoukkotappelusta.

Markus:Aaltoja on tehty [hallitus teki lisää aaltoja]. Kivaa, kun uusi periodi alkoi, tämä on

vähän kevyempi. Unski meni ihan hyvin eilen. Vaalihype, toivottavasti tulee vielä paljon

hakemuksia foorumille. Olisi hienoa ja arwokasta. FOMO leikkijoukkotappelusta.

Eetu:OliMarathon, ei tiedä pitääkö olla suorituksesta ylpeä vai katsoa peiliin. Voisi vähän

miettiä, että mitä on tullut tehtyä. On ollut vähän palautumista. Huomenna lähdössä

virkistyslomalle Amsterdamiin. Palautumaan.

Anni:Kaksi vuotta odotettiin tätäMarathonia ja oli odotuksen arvoinen. Hieno ja arwokas

tapahtuma. Kiitos kaikille osallistuneille. Vähän rauhallisempi hetki ennen Infoähkyä, jota

odottaa innolla. Ensimmäistä kertaa päällä itse tehty neuletakki. Vaalijännä, pitäisi keksiä

plan B, jos ei päädy VPJ:ksi.



Tuomas:Kuunteli Eetun itsereflektiota ja samaistui fiiliksiin. Ainoa ero on se, että Eetu sai

suorituksestaan palkinnon ja Tuomas ei. Takabörsta on nyt huoltotauolla. On saanut

huijattua useamman seuraajahakijan itselleen.

Elias: Eilenmeni pitkään Fyysikkospeksin vikan näytöksen bileissä, jotka alkoivat vasta

teekkarihymnin aikaan roudauksen jälkeen.Meni aamuseitsemältä nukkumaan. Vähän

rough olo. Ehkä joku syyskuppa tai vastaava, tuntuu, että joka aamu herää nenä tukossa,

mutta päivän aikana helpottaa. Kurssit on. Ja menee. Ja toivottavasti pääsee läpi.

Kertausharjoitus vähän sai asiat lirvahtamaan käsistä.

Poissaolevat:

Martsu:Marathon oli yllättävän kevyt homma, nii ajattelin sit ottaa uusiks tällasen aikasen
lähön ja varasin junalipun 8.15 junaan kohti Joensuuta. Nyt loppuviikko unta ja ruokaa
mummolla ja sit virkeenä uuteen viikkoon.

Palattiin kohtaan 5.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Kerttu Peura
Valmistujaispullat 13.9.2023 (kahella eri
laskulla eli 60 + 4e) 64,00 € Hyväksytty

Kerttu Peura Hallituksen kokouseväät 16.10.2023 10,17 € Hyväksytty

Maria Lappalainen
Phuksien haalarimerkkiompelun tarjoilut
16.10. 16,87 € Hyväksytty

Janne Silfverhuth
Ethanan osallistumismaksu futsal-sarjaan
17.10.23 206,53 € Hyväksytty

Maria Lappalainen

Edustuspaikka Teekkariperinnejuhlassa.
Illalliskortin hinta 109€, josta sovittu korvaus
75€ 75,00 € Hyväksytty

Gábor Major
Snacks for international overall patch
sewing evening 15.10.2023 11,88 € Hyväksytty

Kerttu Peura Eläkelahjakukat Stinalle 23.10.2023 45,00 € Hyväksytty

Janne Silfverhuth
Ethanan osallistumismaksu
lentopallosarjaan 23.10.23 206,53 € Hyväksytty

Inka Viita Ulkotulet ja stidit unskille 41,40 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

S-business Oy Namubuffan täydennys 495,44 € Hyväksytty



S-business Oy Namubuffan täydennys 503,28 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei uusia jäsenhakemuksia.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uusia palautteita.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia touhutonnihakemuksia.

8.4. Vaalit
Kerrattiin tiistain vaalien vastuut.

8.5. Kiltanauha
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Foorumilla on postaus aiheesta, ollaan esittämässä postauksessa esiteltyä

kiltanauhanmallia kiltalaisilta tulleen ehdotuksen perusteella. Muutosesitys

merkkiohjesääntöön käsitellään vaalikokouksessa.

8.6. Muut esille tulevat asiat
Inkeri ja Elias muistuttelivat hallitusta palkitsemistekstien aikatauluista.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 15.00 ja palattiin ajassa 15.06.

9. Viestintä

9.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi, että hallituskuvameni tänään Instagramiin.

Päätettiin myöntää Elvi Lehtoselle tunnukset killan Flickriin sen siivousta

varten.

10. Yhteisö

10.1. Airueet Teekkariperinnejuhlaan
Merkittiin tiedoksi, että hallituksesta lippukulkueeseenmeneeMartsu ja

Markus, selvitetään kolmatta juhlan athenelaisosallistujista.

10.2. Tulevat vuosijuhlaedustukset
Merkittiin tiedoksi, että myönnetään kutsuvieraspaikka Vuorimieskillan



vuosijuhlilleMarkus Ihamuotilalle ja avecille.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita. Yhteisö on ja voi.

11. Tapahtumat

11.1. Höpöhöpöjen viestintä ja ilmottautuminen
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Ensi viikolla on HöpöHöpöt! Saadaan Skeittiö todennäköisesti aamuksi

käyttöön. Teema keksittiin tänään. Viestintä ja ilmomasiina laitetaan huomenna

kasaan. Teema on ihastuttava.

11.2. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Menneet tapahtumat
Unskin pitkän järjestelyistä selvittiin kunnialla! Hieman ruokasäätöä, mutta

yleisesti tapahtuma oli onnistunut.

12.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että kipparin vartit alkavat ensi viikolla.

13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Unski oli viimenen rutistus hetkeen, meni tosi hyvin. Vaikuttava osuus

ulkkareista pääsi maaliin. Vielä KVTMK-sitsit tulossa, siellä onneksi paljon

järkkääjiä.

14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Ei ihmeempää. Vujuille tulossa sponsseja.

15. Opintoasiat

15.1. Oltermannin ehdottaminen
Merkittiin tiedoksi keskustelu:



Kerttu ja Inkeri ovat pohtineet asiaa, ja todenneet Jari Ylitalon olevan hyvä

vaihtoehto. Kokeneemmasta opettajakunnasta ei löydy kauheasti athenelaisille

läheisiä opettajia. Myös killan vanhoilta toimijoilta on tullut positiivista

mielipidettä valintaan.

Päätettiin lähettää kysely Jari Ylitalolle killan oltermanniksi ryhtymisestä.

15.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että tohtori-info on tulossa todennäköisesti 29.11.

16. Muu toiminta

16.1. Avecit vujuilla
Merkittiin tiedoksi, että Joonatan ja Hanna istuvat hallituspöydässäMartsun ja

Allanin aveceina.

16.2. Marraskuun hallitushengailu
Merkittiin tiedoksi, että Anni järkkäämarraskuun hallitushengailun.

16.3. Sakkojen päivitys
Ei jaettu uusia sakkoja.

16.4. Pöytäkirjojen tarkastukset
Viimeksi lähetetyt ovat valmiina, muttei vielä netissä.

17. Muut esille tulevat asiat
Allan.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 1.11. kello 14.15. Eväsvuorossa Inka.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 15.28.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Anni Kekäläinen Allan Hemming

Puheenjohtaja ja sihteeri:



________________________________________ ________________________________________

Elias Pitkänen Inkeri Nora


